
Uzupełnienie protokołu z obrad Sesji Nr XXVI z dnia 22 grudnia 2009 r., str. 16 – na wniosek
radnej Beaty Jeżerys

Radny Robert Wardziński zabierając głos powiedział, że swoje pytanie chciałby przedstawić jako
pokaz multimedialny.

Przewodniczący Rady Piotr Dojlida zaproponował przedstawienie tego pokazu w czasie przerwy
ponieważ  nie  wszystkich  może  on  zainteresować.  Przypomniał,  ze  Rada  obraduje  wg  Statutu
i wszelkie zmiany – nowinki w jej  przebiegu powinny być przegłosowane po postawieniu przez
radnego Wardzińskiego wniosku w tej sprawie.

Radny Robert Wardziński ustosunkowując się do wypowiedzi przedmówcy wyjaśnił, że nie będzie
stawiał takiego wniosku ponieważ jego zdaniem jest to jego głos w dyskusji nad przedstawionym
budżetem gminy.

Poproszony o opinię Radca Prawny Tadeusz Oniśko wyjaśnił, że  przepisy i Statut milczą na temat
takiej sytuacji, wydaje się więc że nie ma przeszkód w takiej prezentacji głosu w dyskusji.


